

Lucie Chang Fine Arts

Address : G/F, No. 26, Tai Ping Shan Street, Sheung Wan, HK
Tel : +852 2546 8128 Fax : +852 2546 8028
info@luciechangfinearts.com



Huang Yulong 黃玉龍

Huang Yulong was born in 1983 in Anhui Province, China. In 2007 he graduated with a Bachelor of Fine Arts in Sculpture from the Jingdezhen Ceramic Institute in Jiangxi Province. As one of the new generation of Chinese artists and part of the 'post-80s generation' and 'only child' generation, Huang is strongly influenced by the phenomenon of foreign culture in China, which he combines with his fascination with pottery and the material world. Huang is best known for his sculptures of Buddhas in hoodies, displaying an exchange of Eastern tradition and Western contemporary style. He was selected by "Complex" as "25 Contemporary Chinese Artists You Need to Know" in 2013. His sculptures have been exhibited at Niubi Newbie Kids II, at Schoeni Gallery, Hong Kong; "Zeitgeist" Huang Yulong's Solo Exhibition at Himalayas Art Museum, Shanghai, China; Chinese Artist / Marseille Artist at Marseilles, France; The 4th International Contemporary Art Exhibition at Gwangju Biennale Korea, Art Beijing Art Fair at Beijing, China and etc. He also held his first solo exhibition "NULL" in Hong Kong in 2015.

黃玉龍，1983年出生於中國安徽省。2007年畢業於江西省景德鎮陶瓷學院，獲藝術雕塑學士學位。作為新一代的中國雕塑家，以及「80後」與「獨生子女」一代的其中一員，黃玉龍深受外來文化現象影響，因此他的作品常常結合了中國陶瓷的魅力與當代的物質世界元素。黃玉龍的作品中，以身穿衛衣的佛像雕塑最廣為人知，展示了東方傳統與西方當代潮流的交流。他於2013獲美國《Complex》雜誌評為「25個不可不知的中國當代藝術家」，其作品曾於香港的少勵畫廊「新兵」年展、中國上海的喜馬拉雅美術館「時代精神」個展、法國的中國藝術家/馬賽藝術家展、韓國的光州雙年展第四屆國際當代藝術展、澳門的當代藝博會、中國北京的藝術北京博覽會等展出。他亦於2015年於香港舉行首個個人雕塑展覽《無》。

Lucie Chang Fine Arts

Address : G/F, No. 26, Tai Ping Shan Street, Sheung Wan, HK

Tel : +852 2546 8128 Fax : +852 2546 8028

info@luciechangfinearts.com

Exhibition

- 2015 “Mock Fashion Art Exhibition”, Shanghai, CHINA
“NULL”- Huang Yulong Sculpture Exhibition, Hong Kong, CHINA
“Still” - Contemporary Works from a New Generation of Chinese Artists, Shanghai, CHINA
“Art Central Hong Kong”, Hong Kong, CHINA
“ART BEIJING 2015”, Beijing, CHINA
“France Exhibition” [Jardin Des Sculpture]
- 2014 “Art Beijing Art Fair”, Beijing, CHINA “Art MO”, Macau, CHINA
- 2013 “Macau Contemporary Art Fair”, Macau, CHINA
“In Between Days III: Collection from the Gallery”, Shanghai, CHINA
“The 4th International Contemporary Art Exhibition Garden of Imagination”, Gwangju Art, Vision, Gwangju biennale, KOREA
- 2012 “In Between Days II: Collection from the Gallery”, Shanghai, CHINA “Shanghai Contemporary Art Fair”, Shanghai, CHINA
- 2011 “Chinese Artist/Marseille Artist, Marseilles”, FRANCE
- 2010 “Zeitgeist” Huang Yulong's Solo Exhibition, Himalayas Art Museum, Shanghai, CHINA
“POPJUGEND”, Galerie Majke Hüsstege, HOLLAND
- 2009 “Single Child Generation-voice of Object”, Chongqing Huangjueping's
“New Year International Art Festival” Chongqing, CHINA
“BLUEDOT ASIA 2009”, Seoul, KOREA
“Niubi Newbie Kids”, Schoeni Gallery, Hong Kong, CHINA
“Niubi Project Kaisei Exhibition”, Schoeni Gallery, Hong Kong, CHINA

展覽

- 2016 《Art Central艺博会》，中國 香港
《潮哮艺术展》，中國 上海
《「无」黄玉龙雕塑个展》，中國 香港
《「静止」新生代艺术家作品展》，中國 上海 《Art Central艺博会》，中國 香港
《2015 艺术北京》，中國 北京
《ART MO 艺术澳门》，中國 澳門2014 《艺术北京艺博会主题展》，中國 北京
- 2014 《Art Mo 澳门艺术博览会》，中國 澳門 2013 《澳门当代艺博会》，中国 澳門
《In Between DaysIII : Collection from the Gallery》，中國 上海
《The 4th International Contemporary Art Exhibition Garden of Imagination》，韓國 光州
- 2012 《In Between DaysII : Collection from the Gallery》，中國 上海
《上海当代艺博会》，中國 上海
- 2011 《中国艺术家 & 马赛艺术家》，法國 馬賽
《日内瓦艺术节》，紅色地带祖廊，瑞士 日内瓦
- 2010 《「时代精神」黄玉龙个展》，喜马拉雅美术馆，中國 上海
《POPJUGEND》，荷兰 Den Bosch 2009 《BLUEDOT ASIA 2009》，韓國 首爾
《「新兵」年展，少勵画廊》，中國 香港 《KAISEI PROJECT》，少勵畫廊，中國 香港